

SPONSORSHIP FORM

**MDEC Presents: The 2nd ANNUAL MINING VEHICLE POWERTRAIN CONFERENCE,
Holiday Inn, Sudbury ON , Canada
October 22-23, 2024**

An Opportunity to Market to International Underground Mobile Equipment Operators

At this event, you will have an opportunity to meet and network with delegates, who make decisions on and about the use of mining machines and equipment. In past, the conference has attracted delegates representing mine operators, labour, government, manufacturers, and academic and research representatives from North America and abroad.

The change to the Mining Vehicle Powertrain Conference (MVPC) in 2023 was intended to better reflect the increasing use of BEV and alternative power machines in the mining market. Traditionally, the MDEC has always had space available for alternative technologies; from both diesel and EVs; and we continue to support both now and in the future! The MVPC is operated by the MDEC which is incorporated as not-for-profit Corporation under the Canada Corporations Act. Our corporate number is 440929-5.

Sponsorship Level 1 (\$3,000 CAD) Benefits:

- Company name/logo displayed on the Banner at the Conference
- Company name/logo on conference promotional documents
- One page company advertisement in online conference proceedings
- Company name on the MDEC website as a sponsor of the MVPC 2024
- Two (2) complimentary conference registration (value \$1000), and a display table in the exhibit hall (Oct 22-23, 2024)

The generous support of the sponsors of this event demonstrates a strong commitment to improving the mine environment. The MDEC Management Committee hopes you will consider renewing your sponsorship or becoming a new sponsor for this year's conference.

Further Information: Visit <http://www.mdec.ca> often for up to date information

or

Contact:

Gaurav Mahajan

Tel : 1- 343 574 0850, Fax:1-613-996-2597

E-Mail: Gaurav.Mahajan@nrca-nrcan.gc.ca

FORMULAIRE DE PARRAINAGE

MDEC présente : La 2e CONFÉRENCE ANNUELLE SUR LES GROUPES
PROPULSEURS DE VÉHICULES MINIERS (CPVM),
Holiday Inn, Sudbury ON, Canada, 22-23 octobre 2024

Une opportunité de commercialisation auprès des opérateurs internationaux d'équipements mobiles souterrains

Lors de cet événement, vous aurez l'occasion de rencontrer et de réseauter avec des délégués, qui font décisions sur et concernant l'utilisation des machines et équipements miniers. Dans le passé, la conférence a attiré des délégués représentant des exploitants miniers, des syndicats, des gouvernements, des fabricants et des universitaires et des chercheurs d'Amérique du Nord et de l'étranger.

Le changement apporté à la Conférence de Propulsion des Véhicules Miniers (CPVM) en 2023 visait à mieux refléter l'utilisation croissante des BEV et des machines à propulsion alternative sur le marché minier. Traditionnellement, le MDEC a toujours eu de l'espace disponible pour les technologies alternatives; du diesel et des véhicules électriques ; et nous continuons à vous soutenir, maintenant et à l'avenir ! La CPVM est opérée par la MDEC qui est constituée en société en vertu de la Loi sur les corporations canadiennes. Notre numéro d'entreprise est le 440929-5.

Avantages du parrainage de niveau 1 (3 000 \$ CA) :

- Nom/logo de l'entreprise affiché sur la bannière lors de la conférence
- Nom/logo de l'entreprise sur les documents promotionnels de la conférence
- Annonce d'une page de l'entreprise dans les actes de la conférence en ligne
- Nom de l'entreprise sur le site du MDEC en tant que sponsor du CPVM 2024
- Deux (2) inscriptions gratuites à la conférence (valeur de 1000 \$) et un présentoir dans la salle d'exposition (22-23 octobre 2024)

Le généreux soutien des commanditaires de cet événement démontre un engagement fort envers l'amélioration de l'environnement minier. Le comité de gestion du MDEC espère que vous considérerez renouveler votre parrainage ou devenir un nouveau parrain pour la conférence de cette année. Informations complémentaires : Visitez <http://www.mdec.ca> souvent pour des informations à jour.

Contact:

Gaurav Mahajan

Tél. : 1- 343 574 0850, Téléc. : 1-613-996-2597

Courriel : Gaurav.Mahajan@nrcan-rncan.gc.ca